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Strojnícka fakulta STU, Nám. Slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č.12 / (2014 – 2018) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 11. 10. 2016 o 14:00 h 
 

 
Prítomní :  

1. Belavý Cyril, Prof.,  Ing., PhD. 14. Schrek Alexander, doc.,  Ing., PhD.           

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 15. Urban František, Prof., Ing., CSc.          

3. Beniak Juraj, doc., Ing.,  PhD. 16. Uváček Marian, Mgr., PhD.     

4. Fekete Roman, doc.,  Ing., PhD. 17. Chlebo Michal, Bc. 

 5. Gulan Ladislav, Prof., Ing., PhD. 18. Kováč Tomáš, Ing. 

6. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.          19. Melicher Markus, Bc. 

7. Chmelko Vladimír, Ing., PhD.             20. Nemec Martin, Bc.                              

8. Kucharíková Anna, PhDr., CSc.              21. Ondraščin Martin, Bc. 

9. Petrák Peter, Ing., CSc. 22. Sivý Martin, Ing.                        

10. Pokusová Marcela, doc., Ing., PhD.        

11. Ridzoň František, doc., Ing., CSc.   

12. Rohaľ-Ilkiv Boris, Prof.,  Ing. CSc.   

13.  Sejč Pavol, Prof., Ing., PhD.     

Neprítomní : Gabková Jana, RNDr., PhD., Juriga Martin, Ing., PhD., Grausová Ivana, Bc., Kertész Milan, 

Ing., Kozakovič Radko, Ing. 

           

Program: 1. Otvorenie a schválenie programu 

 2. Úprava štruktúry plánovaného počtu uchádzačov prijatých na jednotlivé študijné 

programy bakalárskeho a inžinierskeho štúdia na akademický rok 2017–2018 

 3. Rôzne 

   

   

   

K bodu 1:  

Zasadnutie otvoril predseda AS SjF STU, doc.Ing. F.Ridzoň, CSc.  Privítal prítomných senátorov a hostí 

(prodekanov – doc. Masaryka, prof. Gondára, doc. Kollátha, tajomníčku fakulty Ing. Kuzmovú, doc. 

Ščepku) a predstavil program zasadnutia. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Ing. Peter Petrák, CSc. 

– Bc. Markus Melicher 

Program zasadnutia aj overovatelia zápisnice boli schválení bez pripomienok a doplňujúcich návrhov. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20 

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 
K bodu 2:  

Materiál na prerokovanie predložil štatutárny zástupca dekana doc. Masaryk (dekan fakulty doc. Hučko je 

na PN). Podrobnejšie o ňom informoval doc. Ščepka, ktorý zdôvodnil návrh úpravy štruktúry 

plánovaného počtu uchádzačov prijatých na jednotlivé študijné programy bakalárskeho a inžinierskeho 

štúdia na akademický rok 2017 – 2018. Dôvodom sú priznané práva pre nové študijné programy (meranie 
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a manažérstvo kvality v strojárstve – 1. stupeň VŠ štúdia, výrobné systémy a manažérstvo kvality – 2. 

stupeň VŠ štúdia). 

V diskusii vystúpil Bc. Melicher, ktorý sa zaoberal kritériami hodnotenia ARRA a poukázal na výhodu 

návrhu s nižšími počtami študentov. Predseda akademického senátu doc. Ridzoň informoval, že AS SjF 

STU v Bratislave schválil na svojom zasadnutí dňa 14.6.2016 ďalšie podmienky prijatia na štúdium 

bakalárskych, inžinierskych a doktorandských študijných programov na Strojníckej fakulte STU 

v Bratislave na akademický rok 2017 – 2018. Súčasťou tohto dokumentu bola aj informácia o počte 

uchádzačov, ktorých fakulta plánuje prijať. Celkový počet sa nemení a zmenené sú len počty v rámci 

jednotlivých študijných programov. 

Návrh uznesenia AS SjF STU:  

AS SjF STU v Bratislave schvaľuje Úpravu štruktúry plánovaného počtu uchádzačov prijatých na 

jednotlivé študijné programy bakalárskeho a inžinierskeho štúdia na akademický rok 2017 – 2018 bez 

pripomienok. 

 

     Výsledky  hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 22 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU bolo schválené. 

 

 
K bodu 3: 
Predseda akademického senátu doc. Ridzoň požiadal štatutárneho zástupcu dekana doc. Masaryka aby 

informoval akademický senát o aktuálnej situácií a dianí na fakulte. Doc. Masaryk informoval: 

- predpokladané ukončenie PN dekana 10.11.2016, 

- pokles zapísaných študentov je značný, 

- podobná situácia aj na ostatných vysokých školách technického zamerania, 

- nízky počet študentov na jedného pedagóga, 

- dekan pripravuje opatrenia. 

Ďalej nasledovala diskusia. 

doc. Fekete – prečo je štúdium na VUT Brno príťažlivejšie ?, 

Ing. Chmelko – aká je predstava o pedagogickom procese indických študentov, skrátený semester ?, 

doc. Masaryk – väčšina indických študentov je už prítomná, ale stále pretrvávajú  problémy s vízami, 

prof. Roháľ – Ilkiv – upozornil na dodržiavanie lehoty predkladania materiálov na rokovanie AS v súlade 

s rokovacím poriadkom AS SjF STU, 

Ing. Chmelko – navrhuje zaradiť do programu rokovania AS SjF aktuálne informácie z rokovaní AS STU 

a Kolégia rektora, 

PhDr. Kucharíková – navrhuje propagovať štúdium na fakulte aj v zahraničí, motivovať študentov 

certifikátom o štúdiu cudzieho jazyka, 

prof. Belavý – motivovať študentov možnosťou získania certifikátov a osvedčení o znalosti softvérových 

produktov. 

 

Na záver zasadnutia AS predseda senátu poďakoval prítomným senátorom za aktívnu účasť na rokovaní. 

Termín budúceho zasadnutia AS SjF ešte nie je určený. Termín zasadnutia a program rokovania bude 

včas oznámený v súlade s rokovacím poriadkom AS SjF STU.  

 

Zapísal: Prof. Ing. Boris Rohaľ-Iľkiv, CSc. 

  

 

................................................................... 

Overili : Ing. Peter Petrák, CSc. 
 

................................................................... 
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Bc. Markus Melicher 

 

................................................................... 

  

 

V Bratislave, 12. 10. 2016 

                                                                                                     ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  


